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Gerelateerd aan 
commissie Indieners Onderwerp Datum raad Verzoekt het college om:

Verwachte 
datum 
afhandeling Stand van zaken Ambtelijk behandelaar

Ruimte CDA, GB, 
PvdA-
GroenLinks, 
VVD

Uitgangspunt financiering 
De Wieken

25.05.2023 Vos Als financieel uitgangspunt bij de ontwikkeling van de Wieken 
de realisatie van opgeteld €1 mln. aan grondopbrengsten te 
realiseren over alle onderhavige deelgebieden en af te zien van 
het uitgangspunt grondopbrengstmaximalisatie op deelgebied 
4 (Misha de Vries). 

Q2 2025 21.06.2023| Hieraan kunnen wij pas uitvoering geven zodra het deelgebied van de Misha de Vriesschool vrij komt, dat zal pas over enkele jaren zijn. 
Daar kan op dit moment geen verdere stand van zaken voor worden weergegeven. 14.08.2024: De Stichting Magnolia (bestuursstichting van Misha 
de Vries) is een samenwerking aangegaan met een ander schoolbestuur. Hierdoor hebben zij vooralsnog meerjarig recht op rijksfinanciering. Zij 
zullen vooralsnog langer blijven zitten, maar in het nieuwe Integraal Huisvestingsplan (verwacht Q2 2025) zal hierover pas meer duidelijk zijn. 

E. Bon 

Ruimte GB, PLV, 
VVD

Woningbouw Hart van 
de Baarzen Vught

25.05.2023 Vos Aanvullende (contractuele) afspraken met de Lidl te maken 
om op de huidige locatie zo snel mogelijk woningen te 
ontwikkelen en hiertoe een schetsplan op te stellen dat 
onderdeel wordt van de verkoopovereenkomst met de Lidl 
voor de ontwikkeling van de nieuwe supermarkt. 

Q1 2025 22.05.2023|Dit is reeds besproken met de Lidl en zal onderdeel worden van de verkoopovereenkomst met Lidl voor de ontwikkeling van de nieuwe 
supermarkt. Loopt nog conform planning. | 23.10.2023: Deze afspraken worden opgenomen in de overeenkomst mbt de verkoop van grond aan 
Lidl. Er is eerst een verdere uitwerking nodig van o.a. de huidige locatie, dit kost meer tijd dan vooraf ingeschat. Vandaar dat de 
intentieovereenkomst met de Lidl wordt verlengd tot en met 31 mei 2024. Let op: wordt hiermee Q3 2024. 11.09.2024: De intentieovereenkomst 
met Lidl (d.d. 25 maart 2024) is verlengd tot en met 31 december 2024. 08.01.2024: Er is overeenstemming met Lidl over de financiën en een goed 
concept van de overeenkomst, die bijna naar tevredenheid van beide partijen is. Samen met Lidl verwachten we de overeenkomst binnen een maand 
af te ronden (februari 2025), waardoor een verlenging van de intentieovereenkomst niet meer nodig is.

T. Kalsbeek en J. Rietjens

Ruimte CDA, PvdA-
GL

Prioritering maatregelen 
Mobiliteitsvisie

13.07.2023 Du Maine Verzoekt het college:
1. Op zo kort mogelijke termijn te komen met een plan van 
aanpak voor 3 van de top 5 verkeersonveilige locaties in de 
gemeente inclusief investeringsvoorstel;
2. Het in de mobiliteitsvisie aangekondigde onderzoek naar 
maatregelen die de ringstructuur beter laten functioneren om 
daarmee de verkeersveiligheid en verkeersafwikkeling te 
verbeteren, zo snel mogelijk uit te voeren en;
3. Met voorstellen te komen voor de aanleg van fiets- en 
voetgangersverbindingen bij de verdere uitwerking en 
totstandkoming van het woningbouwproject Kloostergoed 
Theresia/Vijverbosweg inclusief investeringsvoorstel;
4. Te onderzoeken waar en wanneer de wegen in Helvoirt 
kunnen worden voorzien van een adequate 
voetgangersvoorziening;                                                                               
5. Ruimte te reserveren op de programmabegroting 2024 
inclusief de bijbehorende meerjarenraming.

Q4 2024 29-9-2023|Verbetering van het kruispunt Dr. Hillenlaan-Boxtelseweg voeren we eind 2023/ begin 2024 uit. In Q4 starten we zowel een 
ontwerpstudie naar de Esscheweg als naar de Laagstraat met nadrukkelijke aandacht voor langzaam verkeer.
Zowel een onderzoek naar de wegenstructuur als naar een fiets- en voetgangersverbinding langs de Vijverbosweg voeren we in 2024 uit.
In Q4 doen we een scan naar de mogelijkheden voor voetgangersvoorzieningen in Helvoirt. 
Investeringsvoorstellen stellen we op na de onderzoeken en nemen we nog niet op in de begroting 2024. 
20.02.2024 | Het kruispunt Boxtelseweg - Dr. Hillenlaan is eind 2023 aangepast. De ontwerpstudie naar de Laagstraat is gestart met het verkennen 
van de mogelijkheden. In maart 2024 spreken we met de direct aanwonenden over de Laagstraat. Voor de Esscheweg is eind 2023 gestart met het 
uitvoeren van verkeersmetingen als eerste stap in de studie naar herinrichting. Een inventarisatie naar voetpaden in Helvoirt is in 2023 gestart met 
een inventarisatie van huidige voetpaden en in 2024 kijken we naar waar nieuwe voetgangersvoorzieningen mogelijk zijn.
17.10.2024: Het onderzoek naar de Laagstraat wordt in Q4 2024 afgerond. Het onderzoek naar de Esscheweg is gaande, in Q4 2024 vinden 
gesprekken met de omgeving plaats. Met het bestemmingsplan "Landgoed Theresia" wordt invulling gegeevn aan fiets- en voetgangersverbinding in 
het woningbouwproject kloostergoed Theresia. Het bestemmingsplan maakt fiets- en voetpaden mogelijk. In de bijlage van het bestemmingsplan is 
getoond waar deze worden gerealiseerd. Afspraken over de kosten zijn gemaakt in de realisatieovereenkomst. Een apart investeringsvoorstel is 
hiervoor niet nodig. De inventarisatie naar voetpaden in Helvoirt is afgerond en over de uitkomsten wordt de raad met een raadsinformatiebrief 
geinformeerd. 

H. van Herwijnen 

Ruimte CDA, GB, 
VVD, PvdA-
GL, D66, SP, 
FR, SL

N65: Leefbaarheid en 
veiligheid verhogende 
maatregelen’

1-2-2024 Du Maine 1. Zich maximaal in te spannen leefbaarheids- en 
veiligheidsmaatregelen te treffen, zoals in de overwegingen van 
de motie genoemd, op en rondom de N65, niet strijdig met de 
toekomstige ombouw van de N65, in nauwe samenwerking 
met de partners in de Stuurgroep; 
2. Daarnaast voor de lange termijn recht te doen aan de 
oorspronkelijke kerndoelen;
3. Een Plan van Aanpak te presenteren voor eind 2024;
4. Middels diverse participatievormen bewoners, 
maatschappelijke organisaties, ondernemers en overige 
belanghebbenden te betrekken bij het veiliger maken van de 
N65.

Q4 2024 21.02.2024|De motie  "Veiligheid N65" van 6-4-2023 wordt betrokken bij de motie "N65: Leefbaarheid en veiligheid verhogende maatregelen".
11.09.2024: Een set aan korte termijn maatregelen voor veiligheid en leefbaarheid is - samen met stakeholders - ontwikkeld. Deze wordt door middel 
van een online raadpleging met inwoners en belanghebbenden gedeeld. De raadpleging heeft tot doel om draagvlak voor de maatregelen te peilen en 
te verkrijgen. Voor eind 2024 volgt een adviesrapport aan de stuurgroep N65 over de te nemen maatregelen. 

B.J. Kouwenhoven

nieuwe motie

motie is beantwoord door het college en zal na de 
eerstvolgende commissie van de voortgangslijst verdwijnen
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Verwachte 
datum 
afhandeling Stand van zaken Ambtelijk behandelaar

Ruimte CDA, GB, 
PvdA-GL, 
D66, SP

Openbaar gebied 
bestemmingsplan De 
Wieken

4-7-2024 Vos 1. De bestaande parkeerplaatsen rondom het plangebied en 
die welke in het bestemmingsplan staan opgenomen 
inzichtelijk te maken;
2. In overleg te gaan met de winkeliers van het Moleneindplein 
om de optie van lang parkeren net buiten het plangebied te 
bespreken, bijvoorbeeld nabij de Paulus en Sint Janskerk;
3. Om op basis van het stedenbouwkundig plan de aanpak 
van de openbare ruimte rondom het plangebied nader uit te 
werken en dat mee te nemen in het 
Meerjarenuitvoeringsprogramma Openbare ruimte (MOR);
4. Bovengenoemde verzoeken uit te werken en de raad 
daarover te informeren.

Q1 2025 16.09.2024: We zijn in afwachting van de omgevingsvergunningsaanvragen van het medisch centrum en Vughterstede. De uitwerking van de 
openbare ruimte wordt aansluitend daarop opgepakt. 18.11.2024: We zijn op dit moment de bestaande parkeerplaatsen aan het inventarisen. 
Hierover wordt u als raad geïnformeerd. 

E. Bon 

Ruimte CDA, PLV 
PvdA-GL, 
SL, VVD

Programma grootschalige 
opwek

12.09.2024 De Lange 1.Zich maximaal in te spannen om in overleg te treden met 
andere overheden, om te verkennen of er mogelijkheden zijn 
om te komen tot locaties waar de effecten op de gezondheid 
en de kwetsbaarheid van landschap en ecologie in Noordoost 
Brabant wordt geminimaliseerd;
2.Te onderzoeken of er mogelijkheden bestaan tot 
samenwerking over de regiogrenzen heen;
3.De Provincie te verzoeken deze samenwerking nadrukkelijk 
te faciliteren en te bevorderen;
4.De mogelijkheden te onderzoeken voor participatie of 
betrokkenheid van de gemeente Vught in 
windenergieprojecten op zee;
5.De raad op de hoogte te houden van de reacties op en de 
voortgang van deze oproep en onderzoeken.

Q1 2025 14.11.2024: In december informeren we de raad over de voortgang voor het proces grootschalige opwek. 13.12.2024: Update voortgang gegeven in 
RIB (wordt uiterlijk 13.01.2025 verzonden), motie wordt afgehandeld bij behandeling van het programma in de raad.

R. van Geloven

Bestuur en 
samenleving

GB Ruimte voor ondernemen 02.02.2023 Du Maine De uitkomsten van het ruimtebehoefte onderzoek mee te 
wegen in de gebiedsontwikkeling van bestaande en daar waar 
mogelijk nieuwe bedrijfsterreinen;

Q1 2025 17.10.2024: De uitkomsten van het ruimtebehoefte onderzoek worden meegenomen in twee rapporten: het onderzoek naar de 
toekomstbestendigheid van onze huidige bedrijventerreinen en de analyse van potentiële locaties voor bedrijventerreinen. Beide rapporten worden in 
Q1 2025 verwacht en zullen met de raad gedeeld worden. 

R. IJkhout

Bestuur en 
samenleving

GB, VVD en 
SP

Herijking OZB niet 
woningen

09.11.2023 Du Maine 1. Inzichtelijk te maken welke verschillende manieren van 
tariefbepaling OZB er zijn en dit te bespreken in de 
auditcommissie;
2. Ervoor te zorgen dat het proces vanaf komend jaar strakker 
verloopt en daarmee de kans op overschotten zoals in 2023 
wordt verkleind;
3. Dit mee te nemen in de vaststelling belastingtarieven 2025;
4. Een uitsplitsing te calculeren en presenteren aan de raad 
over de verdeling van de OZB kosten voor niet-woningen 
belastingplichtigengroep (maatschappelijke instellingen, 
(sport)verenigingen, middenstanders etc.).

Q4 2024 18.11.2024: Uitwerking van deze motie is geagendeerd en wordt besproken in de Auditcommissie d.d. 11.12.2024. 08.02.2025: Dit is besproken in 
de auditcommissie en kan worden afgehandeld.

Bestuur en 
samenleving

SL, FR, PLV 
en VVD

Een leefbare Zandleij 4-4-2024 De Lange 1. Bij Waterschap De Dommel nadrukkelijk erop aan te 
dringen dat de waterkwaliteit in de Zandleij op korte termijn 
wordt verbeterd zodat het voor mens en dier weer een 
leefbare beek wordt;
2. Er bij Waterschap De Dommel op aan te dringen dat de 
inwoners van Helvoirt en Cromvoirt worden geïnformeerd 
over welke maatregelen worden genomen ter verbetering van 
de waterkwaliteit in de Zandleij;
3. Bij Waterschap De Dommel de tijdsplanning voor de 
renovatie van de waterzuivering op te vragen. 

Q1 2025 "29.04.2024: Nav een vraag vanuit de raad of er nav de aangenomen motie al een brief naar het Waterschap is uitgegaan, is als volgt geantwoord 
richting de griffie: 
“Naar aanleiding van de motie is er een bestuurlijk overleg ingepland met waterschap de Dommel op 21 mei om 14.00 met wethouder De Lange. 
Het lijkt niet zinvol om vooraf aan dit overleg een brief te versturen.”
19.08.2024: Het overleg dat gepland stond voor de vakantie is verzet naar 24 september a.s. 
18.11.2024: De verwachting is dat de belangrijke onderzoeksresultaten begin 2025 worden verwacht. Zoals eerder medegedeeld zullen we de Raad 
t.z.t. informeren middels een Raadsinformatiebrief. Het waterschap is vanuit hun expretise in de lead. Inmiddels zijn we als gemeente aangeschoven 
bij een werkgroep die zich bezighoudt met mogelijke innovatieve maatregelen ‘in stream river’ (IRT). "

B. Bloks

Bestuur en 
samenleving

CDA, GB, 
PvdA-
GroenLinks, 
VVD, D66, 
SP, PLV, FR, 
SL

Extra budget viering 80-
jarige bevrijding Vught

13-6-2024 Van de Mortel 1. Om aan de initiatiefnemers een extra budget van € 15.000,- 
toe te kennen, zodat de activiteiten 80 jaar Vrijheid Vught 
doorgang kunnen vinden;
2. De financiële consequenties te verwerken in Burap II - 
2024.

Q4 2024 18.11.2024: Burap II is op 14 november 2024 vastgesteld. Hierin zijn de extra middelen opgenomen zoals verwoord in deze motie. Voorgesteld 
wordt om deze toezegging van de lijst af te voeren.


